
Vragen begroting, fractie GroenLinksWeert. 
 
 
 
1.Per 40 huishoudens wordt één (emissieloze) deelauto geplaatst bij grootschalige (her-) 
ontwikkeling van woningbouwlocaties" 
 Komen er ook particuliere aanbieders van elektrische fietsen / scooters net als in andere 
gemeenten? 
 
2. programma MIRT, waarbij we werken aan een betere doorstroming op de A2. 
Wat houdt dit in?  Meer asfalt, of maken we spitsstroken met alleen maar wat extra asfalt om 
extra pechstroken op het traject te maken? 
 
 
 
1. Waar worden de 250  woningen  in 2024 en voor welke doelgroep  zijn deze 
woningen bedoeld.  
 
2. Welke casco restauratie is er gestart mbt de Lichtenberg. Wat is de status? 
Tijdframe? 
 
3. Wachttijd verminderen naar 2 jaar. Hoe wil dat bereikt worden? 
Nu is het voor een woning  7 jaar 
 
4. aantal nieuw woonvormen zijn beperkt en verdienen uitbreiding ipv dat het niet 
afgenomen is geworden. Graag verduidelijking.  
 
5. Stadsrandzone voedsel bos hoe wordt dat bereikt en uitgewerkt  
 
6. Toelichting op de groen blauwe agenda  
Voorbeelden, kunnen deze aangeven worden? 
 

Fractie GroenLinksWeert. 
 


